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Schriftelijke vraag

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft na het lezen van het raadsvoorstel over de
evenementennota een aantalvragen. Deze vragen luiden:

1. Kunt u aangeven hoe bewaakt wordt dat er een gevarieerd aanbod ontstaat en er ruimte is voor de
ontbrekende segmenten? Welke inhoudelijke criteria worden bij de beoordeling van de aanvraag
gebruikt?

2. ls er een maximaal aantal evenementen per jaar gedefinieerd? Zo ja, hoeveel is dit dan en welke
criteria worden daarbij gehanteerd? Zo nee, betekent dit dan dat er een ongelimiteerd aantal
evenementen per jaar kan plaatsvinden?

3. Kunt u aangeven hoe u het aanbod over het jaar wil spreiden? Welke criteria worden hierbij
gehanteerd?

4. ln de genoemde categorieën is er ook een geluidsnormering per categorie opgenomen, ls de
voorgestelde normering in overeenstemming met de huidige situatie? lndien dit niet zo is, kunt u
dan aangeven wat de verschillen zijn?

5. Niet alle evenementen vallen onder deze evenementennota. Hoe wordt geborgd dat de
evenementenkalender een volledig beeld geeft van alle evenementen? Hoe en waar wordt de
evenementenkalender gepubliceerd?

6. ls de constatering terecht dat de inrichting van de níeuwe werkorganisatie en de gewenste
uitbreiding van facilitaire ondersteuning niet met extra financiële middelen gepaard gaat en
binnen de bestaande budgetten wordt uitgevoerd? Zo nee, wat zijn dan de extra kosten en hoe
vindt de dekkÍng plaats?

7. ln de nota wordt aangegeven dat er in 2017 een evaluatie volgt met betrekking tot de beleidsnota
meerjarige vergunningen. Wanneer is de uitkomst van deze evaluatie bekend? lndien de
evaluatie al heeft plaatsgevonden: wat waren de resultaten daarvan? Hoe wordt omgegaan met
de uitkomsten hiervan, zeker in relatie tot de voorliggende nota?

Namens de fraciie van de Roosendaalse Lijst,

lnge Raaijmakers en Yvonne de Beer



Wij beantwoorden deze vragen als volgt.

Veel van de gestelde vragen betreffen de uitwerking in de beleidsregels die wíj nog vast moeten
stellen. Vooruitlopend hierop het volgende.

1. Het nieuwe evenementenbeleid biedt verschillende sturingsinstrumenten om een goede balans
van het evenementenaanbod in Roosendaalte borgen. Zoals een maximum stellen aan de
belasting voor de omgeving, ruimte voor experimenten op nieuwe locaties en de introductíe van
zgn. ster-events. Voor het locatiebeleid is de relatie tussen het evenement, de locatie en de
omgeving van groot belang. Deze wordt nader uitgewerkt in beleidsregels.

2. Nee er wordt geen maximum aantal evenementen gedefinieerd. Op z'¡taat belaste locaties kan
een maximum aantal belastende evenementendagen worden ingesteld.

3. Spreiding over het jaar is geen doel op zich. De evenementenkalender is het sturingsevenement
voor spreiding van het programma wanneer dit overvol zit en bijvoorbeeld de druk op de
omgeving of hulpdiensten te groot wordt.

4. De opgenomen geluidscategorieën zijn grotendeels gebaseerd op de huidige praktijk. Alleen de
mogelijkheid om nog na 24.O0 uur door te gaan (zoals op de Markt in Wouw) is niet meer
opgenomen.

5. Naast de evenementen die zich verplicht moeten melden wordt ook de zeer uitgebreide agenda
van de VW in de evenementenkalender opgenomen. De werking van evenementenkalender en
de publicatie ervan zal verder geregeld worden in de beleidsregels.

6. Vooralsnog wordt uitgegaan van de bestaande capaciteít. De komende jaren zal moeten blijken of
dat voldoende is.

7. De evaluatie van de meerjarenvergunning, die binnenkort intern plaatsvindt, zal worden
meegenomen bij het bepalen van de beleidsregels.

Het college van Burgemeester en wethouders,
Namens deze,

Hans Verbraak
Wethouder Econoniie


